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De raad besluit het ontwerp-addendum: 
 

 De gewijzigde versie van hoofdstuk 06.08. Billboards etc., Regels 
Reclameobjecten in openbaar gebied, integraal over te nemen en in te 
passen in de huidige Welstandsnota. Daarmee het bestaande 
hoofdstuk 06.08 te vervangen door het nu voorliggende en daarmee 
specifieke regels voor plaatsing Led Billboards in de Welstandsnota te 
voegen; 

 De gewijzigde versie van hoofdstuk 3.1.3 Billboards/vitrines; 
hoofdstuk 3, criteria voor reclame-uitingen integraal over te nemen en 
in te passen in de huidige Reclamenota. Daarmee het bestaande 
hoofdstuk 3.1.3 te vervangen door het nu voorliggende en daarmee 
specifieke criteria voor plaatsing Led Billboards in de Reclamenota te 
voegen. 
 

De Gemeente Duiven wil ruimte maken voor het plaatsen van LED-
Billboards op 8 locaties. Deze zijn bedoeld voor boodschappen van 
commerciële en culturele aard. Door het ontwerp-addendum vast te 
stellen stemt de raad in met wijzigingen in de welstandsnota en de 
reclamenota. De wijzigingen betreffen het toevoegen van regels en criteria 
voor het plaatsen van de billboards zodat er een duidelijk beleidskader is 
voor de plaatsing (wat mag wel, wat mag niet). In de reclamenota is 
bijvoorbeeld opgenomen dat de Billboards gereserveerd kunnen worden 
voor boodschappen van culturele aard. Kan de raad instemmen met dit 
ontwerp-addendum en de voorgestelde teksten?  
 
Er zijn geen kosten aan verbonden omdat het nu gevraagde besluit enkel 
de ruimtelijke procedure betreft. 
 

Historie Het college heeft het ontwerp-addendum 29 januari vastgesteld. Daarna 
heeft het zes weken ter inzage gelegen waarop er geen zienswijzen zijn 
ingediend. 

Termijn Door dit beleid vast te stellen ontstaat er een toetsingskader voor o.a. 
vergunningverlening en welstand. Zodra dit gedaan is zal er d.m.v. 
aanbesteding een contract met 1 exploitant worden gesloten.  

 

Politieke Avond 18 juni 2019 Ronde en debat tafel 

Voorzitter Griffie Zaal Domein Duur 

P. Dijkstra J. van Buren Publieksruimte Omgeving 60 minuten 

Behandeladvies Tijdens de ronde tafel kunnen fracties zich een beeld vormen van dit 
onderwerp door vragen te stellen en het gesprek aan te gaan met elkaar. Als de 
ronde tafel afgerond is kan aansluitend debat plaatsvinden, indien gewenst.  
 

mailto:b.niekamp@1stroom.nl


Na de debattafel  zal de voorzitter vragen of een fractie een amendement of 
motie bij dit onderwerp wil indienen in de raad, dan wordt het voorstel als 
bespreekstuk geagendeerd. Of dat het voorstel als hamerstuk (eventueel met 
een stemverklaring) geagendeerd kan worden in de raadsvergadering.  
 

Spreekrecht 
publiek  

- Men kan meepraten aan tafel, aanmelden via griffie@duiven.nl. Zie 
voor meer informatie https://www.duiven.nl/meedoen 

  

Opbrengst van de 
tafel 

Aan tafel is gebruik gemaakt van de gelegenheid om vragen te stellen over het 
raadsvoorstel. Deze vragen gingen o.a. over het formaat dat voor de billboards 
gekozen is, de locaties van de billboard i.r.t. de verkeersveiligheid, het contract 
dat gesloten gaat worden i.c.m. de culturele uitingen die op de borden moeten 
komen en wat er met de bestaande borden gaat gebeuren.   
De fractie van GroenLinks heeft aangegeven met een stemverklaring te komen 
in de raadsvergadering. De fractie van de PvdA geeft aan met een amendement 
te komen om de borden alleen toe te staan op de industrieterreinen. De fractie 
van de VVD wil eerst intern het onderwerp nog bespreken alvorens zij een 
uitspraak doen. De andere aanwezige fracties (CDA, LA, SP en D66) vonden het 
voorstel hamerstuk waardig. Aangezien de fractie van de PvdA met een 
amendement komt wordt het voorstel geagendeerd als bespreekstuk in de raad 
van september. Dit omdat de raad van juli gereserveerd is voor de 
Voorjaarsnota en andere bespreekstukken alleen geagendeerd worden als daar 
een deadline op zit. Dat is bij dit raadsvoorstel niet het geval.  

Raadsvergadering Bespreekstuk - 17 september 2019 
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